

Dior institut

Au Plaza Athénée

SOIN HAUTE-COUTURE DU MOIS

Le Dior Institut a le plaisir de vous proposer

L'ÉVEIL DES SENS DIOR PRESTIGE

Le modelage visage signature Dior Institut
2H – 420€

La puissance de régénération et de perfection de la Rose de Granville a inspiré un soin spécialement façonné pour toutes les peaux, mêmes les plus exigeantes. Ce soin voluptueux, associé à des gestes déstressantes, enveloppe le visage et le dos d'un confort absolu. Intensément nourrie et ressourcée, la peau retrouve la douceur d'un pétale de rose.

Nous sommes heureux de vous accueillir au Dior Institut au Plaza Athénée.

Pour plus d'informations ou pour effectuer une réservation, merci de contacter:

Extension 65 35
Email InstitutDior.HPA@dorchestercollection.com

COUTURE TREATMENT OF THE MONTH

Dior Institut is pleased to present

DIOR PRESTIGE AWAKENING OF THE SENSES

The signature Dior Institut facial massage
2H – €420

The regenerative and perfecting power of the Rose de Granville inspired a treatment specially developed for all types of skin, even the most demanding. This luxurious treatment, combined with stress-releasing strokes, lavishes the face and back in absolute comfort. The skin is intensely nourished and replenished, leaving it as soft as a rose petal.

We look forward to welcoming you to Dior Institut au Plaza Athénée.

For more information or to make a booking, please contact:

Extension 65 35
Email InstitutDior.HPA@dorchestercollection.com